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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László ,
az Országgy űlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42§ (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 46/1994 (IX.30.) országgyűlési határozat 91§-ra, kérdést írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Balog Zoltán, az egészségügyért felel ős Emberi Erőforrás
Minisztériumát vezet ő Miniszter Úrhoz

„Milliókat költöttek az egri Markhot Ferenc Kórházban egy olyan gyógyszertárra ,
amelynek esélye sem volt arra, hogy megkapja az ANTSZ engedélyét?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban különböző híradásokban lehetett olvasni, hogy mielőtt június végén saját
működésbe vették volna, a Markhot Ferenc Kórház főépületében már működő intézet i
gyógyszertárat, milliókat dobtak ki az ablakon .
Az elő írásoknak nem megfelelő módon alakítottak ki egy gyógyszertárat a kórház II .
számú telephelyén, a korábbi Krónikus Belgyógyászati Osztály épületében .

Jelentős összeget költöttel el több millió forintot, a patika mégsem nyitott ki .

Több mint tíz dolgozót vettek fel el őre, átgondolatlanul . Ezt azzal is beismerték, hog y
rövid időre el lettek bocsátva.

A Tóépületben ma már működik a saját patika, ugyanakkor számos kérdés vetődik fel :

A kórházi dolgozók által csak „sufni gyógyszertárként” emlegetett helyen lévő
gyógyszerekkel mi történt? A híradások arról szóltak, hogy az ott maradt
gyógyszereket átszállították a ma már jogszerűen működő főépületbe . A
rendelkezések szerint viszont a készítményeket a beszállítókkal vissza kellett voln a
vitetni .

Mekkora kár keletkezett az átgondolatlan intézkedések következtében ?
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Milyen intézkedések történtek az ügyben ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2012 . augusztus 2 .
Dr. Sós Tamá s

MSZP
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